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REFERAT 

Bestyrelsesmøde den 28. februar 2024 kl. 20:00-21:30 

(Afholdt på Teams) 

Deltagere:  
Anders Urup Colstrup (AUC), Jesper Faurschou (JF), Søren Speich Sørensen (SSS), Helle Sølvsten (HS), 
Thomas Vang Christensen (TVC), Claus Hechmann (CH) 

Direktør Klaus Nørby Jakobsen (KNJ 

 

 Dagsorden  

1.  Godkendelse af ref 
2.  Mediation med 7 klubber i Brøndby søndag den 25.2.24 
3.  Årsmøde, håndtering, Klaus og Thomas 

Pkt. 1 Godkendelse af referat fra 13. februar 2024 

a. Referat godkendt og lægges på hjemmesiden.  

Pkt. 2 Mediation med 7 klubber i Brøndby søndag den 25.2.24 

 
Under kyndig ledelse af advokat og mediator, Thomas Samsø, gennemførtes søndag en 
rigtig god og åben dialog, med 7 af de største klubber i Danmark, udvalgt af sekretariatet. 
 
Udvælgelsen skulle sikre at nogle af de kritiske røster, der havde været, fik en mulighed 
for at komme direkte til orde og skabe et rum for dialog med bestyrelsen. 
 
Følgende deltog på selve mødet (resten blev kontaktet pr telefon):  

• Dorte Vibjerg, Sparta Atletik og Løb 
• Emil Mikkelsen, Odense Atletik 
• Nis Maybom, Københavns Idrætsforening  
• Ulla Kolding, Aarhus 1900 Atletik og Løb  

Klubber, der havde forfald, (Hvidovre, Aalborg og Viking) kontaktedes efter aftale.  

På vegne af bestyrelsen mødte:  

Thomas V. Christensen Anders Urup Colstrup Søren Speich Sørensen.  

Direktør Klaus Nørby Jakobsen deltog indlednings- og afslutningsvis.  
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Konklusionen på mediationsmødet blev en formulering af et Forståelsespapir, med sigte 
på et samarbejde om supplering sf bestyrelsen og et bekræftelsesvalg for alle i 
bestyrelsen på det ordinære Årsmøde til oktober.  
 
Den 26.2. underskrev bestyrelsen Forståelsespapiret og Klaus fremsendte det til Dorte, 
Sparta og Ulla, 1900. Sparta og Odense svarede dagen efter (28.2) at de har mistillid til 5 
bestyrelsesmedlemmer og ikke vil underskrive Forståelsespapiret.  

1900 og Hvidovre svarede den 28.2, at alle 6 medlemmer bør gå på valg den 6.3. De 3 
resterende klubber Aalborg, KIF kunne ikke tilslutte sig brevet og Viking har ikke svaret 
inden for fristens udløb. 
 
På dette bestyrelsesmøde besluttede bestyrelsen at opretholde sin tiltrædelse af 
Forståelsespapirets principper, dog supplereret af nedennævnte om valg. 

Af hensyn til DAF besluttede en enig bestyrelse således at søge at få de enkelte 
medlemmers valg bekræftet allerede den 6.3.  

Dirigenten havde før bestyrelsesmødet overfor Thomas konkluderet, at bekræftelsen af 
mandaterne kunne rummes i den eksisterende dagsorden til Årsmødet den 6.3. 
 
Forståelsespapiret medtages i beretningen på Årsmødet den 6.3. og udsendes med en 
medlemsorientering d.d. Forståelsespapiret er bilag til dette referat. 
 

Pkt. 3 Ekstraordinært Årsmøde 
 
Klaus og Thomas fortsætter planlægningen af Årsmødet den 6. marts.  
Formøde aftalt i bestyrelsen den 6. marts kl.17:00.  

 


